
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 6. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 68

Hvis spilleafgiften hæves markant, kan der være risiko for, at flere virksomheder vil have

vanskeligt ved at få deres danske forretning til at give et tilfredsstillende afkast, og at dan-

ske spillere i højere grad vil vælge udenlandske udbydere. Er ministeren enig i, at det vil

svække forbrugerbeskyttelsen, hvis danske spillere skifter fra dansk regulerede spiludby-

dere til uregulerede eller udenlandske udbydere, som ikke er omfattet af dansk regule-

ring?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Alex Vanopslagh (LA).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Alex.Vanopslagh@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Malte Larsen
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